

Dr. Michael Kobor is a Professor in the Department of Medical Genetics at the University of British Columbia (UBC).

Dr. Kobor has received many distinctions, including a Tier 1 Canada Research Chair in Social Epigenetics, the Sunny Hill BC Leadership Chair in Child Development, and an appointment as Fellow of the Canadian Institute for Advanced Research (CIFAR) Child and Brain Development Program. A champion for translational research, he serves as the Lead for the “Healthy Starts” Theme at BC Children’s Hospital. He also leads the UBC Social Exposome Research Cluster, an interdisciplinary effort spanning 8 Faculties that investigates the health effects of social and environmental factors and influences policies and interventions to reduce child health disparities.

Dr. Kobor's own research program is focused on illuminating the mechanisms by which environmental exposures and life experiences can “get under the skin” to persistently affect health and behaviour across the lifespan.



Michael S. Kobor, PhD

Le **D^r Michael Kobor** est professeur au Département de génétique médicale de l’Université de la Colombie-Britannique (UBC).

Le D^r Kobor a reçu de nombreuses distinctions, dont une chaire de recherche du Canada de niveau 1 en épigénétique sociale, la chaire Sunny Hill BC Leadership Chair in Child Development, et le titre de membre du programme Développement du cerveau et de l’enfant de l’Institut canadien de recherches avancées (ICRA). Champion de la recherche translationnelle, il est à la tête de la thématique « Healthy Starts » à l’hôpital pour enfants de la Colombie-Britannique. Il dirige également le Social Exposome Research Cluster de l’UBC, une initiative interdisciplinaire couvrant huit facultés qui étudie les effets des facteurs sociaux et environnementaux sur la santé et vise à influencer sur les politiques et les interventions pour réduire les disparités en matière de santé infantile.

Le programme de recherche du D^r Kobor est axé sur la mise en lumière des mécanismes par lesquels les expositions environnementales et les expériences de vie peuvent « pénétrer dans la peau » et affecter de manière persistante la santé et le comportement tout au long de la vie.